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Vid kommunstyrelsens sammanträde lämnades följande begäranden om 
utredning: 
 
Ledamot Markus Myllyniemi:  
Begäran om utredning / Säkerheten på gång- och cykelleden på 
Vartiovägen i Veikkola 
Bakgrund: I anslutning till Veikkolan koulu och Veikkolan päiväkoti blev en 
gång- och cykelled längs Vartiovägen färdig i år. Syftet med leden var att 
säkerställa att barn och unga har en trygg skolväg. Gång- och cykelleden 
slutar ändå direkt på en rikligt trafikerad trafikled och på parkeringsplatsen 
och leder inte direkt till skolan. Bl.a. Veikkolan koti- ja kouluyhdistys har 
kontaktat lokala beslutsfattare i ärendet med en skrivelse. Förslag: 
Kommunstyrelsen begär kommunens serviceområde för samhällsteknik att 
utreda hur trafiksäkerheten på slutet av trottoaren på Vartiovägen kan 
förbättras och hur en trygg skolväg för barn och unga kan tryggas. 
 
Begäran om utredning understöddes av Piia Aallonharja, Anna Sahiluoma, 
Kim Åström och Marjut Frantsi-Lankia. 
 
 
Ledamot Tony Björk: Utredningsbegäran angående bombskyddet i 
Centrum:  
Det läcker fukt/ vatten in genom taket i Bombskyddet. Det kan medföra att 
bollspel på planen kan bli riskfyllt. Flera idrottserier inleder sin säsong 
under de närmaste veckorna, bl.a. FM-serien i Handboll och det är 
angeläget att spelplanen är i spelbart skick. Styrelse begär kommunens 
lokaltjänster utreda hur bombskyddets läckage kan åtgärdas. 
 
Begäran om utredning understöddes av Piia Aallonharja. 
 
 
Ledamot Anna Aintila: 
Har välfärdscentralen mottagits halvfärdig? Rörarbetena verkar vara 
halvfärdiga. Kommer det förbättringar i internetförbindelserna? 
 
 
 


